
SE-PO.0063-5-4/09

P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 

w dniu 20 kwietnia  2009 r.

Skład Komisji : 

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji - obecny
2. Marian Kita - Z – ca Przewodniczącego Komisji - obecny
3. Czesław Badura - obecny
4. Wiesław Konderak - obecny
5. Andrzej Mentel - nieobecny
6. Hanna Szotowska - obecna
7. Andrzej Świątek - obecny
8. Danuta Walczak - obecna
9. Teresa Kosmala - obecna
10.Krzysztof Francikowski - nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Skarbnik 
Miasta  –  Urszula  Polka  –  Wałek,  Jolanta  Bednarska  –  Miejski  Zarząd  Gospodarki  Komunalnej, 
Krzysztof Niebylski – Komendant Straży Miejskiej, Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta 
i Inżynierii Miejskiej. 

Posiedzenie Komisji prowadził :  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca 

Porządek posiedzenia:

1. Objazd miasta.
2. Bezpieczeństwo w mieście – funkcjonowanie monitoringu, bezpieczeństwo ruchu ulicznego i  

pieszego.
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy bieżące.

Ad. 1, 2 porządku obrad

Komisja rozpoczęła posiedzenie od objazdu miasta pod kątem bezpieczeństwa.

DYSKUSJA nt. wniosków z objazdu miasta
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W dyskusji udział wzięli:

1. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji
2. Czesław Badura - członek Komisji
3. Jolanta Bednarska - Miejski Zarząd Gospodarki Komunalnej
4. Hanna Szotowska - członek Komisji
5. Wiesław Konderak - członek Komisji
6. Danuta Walczak - członek Komisji
7. Andrzej Świątek - członek Komisji 
8. Teresa Kosmala - członek Komisji
9. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
10. Krzysztof Niebylski - Komendant Straży Miejskiej

Przewodniczący Komisji przystąpił do głosowania wniosków.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 1 - Podczas objazdu części miasta w dniu 20.04.2009 r. Komisja stwierdziła 
zły stan nawierzchni następujących ulic: Grodziecka od ulicy Asfaltowej do granicy 
miasta,  Czysta,  Spółdzielcza,  Szpitalna,  Przełajska,  Zielona,  Rolnicza,  Równoległa, 
Węglowa,  Powstańców  Śl.,  Skłodowskiej,  Betonowa,  Staropogońska,  Konopnickiej. 
Zdaniem  Komisji  w  pierwszej  kolejności  naprawy  wymagają:  Powstańców  Śl., 
Skłodowskiej, Betonowa, Przełajska, Węglowa i koniec ulicy Szpitalnej.

GŁOSOWANIE

8   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 2 -  W związku z notorycznym przekraczaniem prędkości przez kierowców 
na  ulicy  Mickiewicza  konieczne  jest  zdaniem  Komisji  zamontowanie  progów 
zwalniających niepodrzutowych oraz ustawienie znaków ostrzegawczych.

GŁOSOWANIE

6   głosów  za 
0   głosów  przeciw
2   głosy  wstrzymujące  się
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Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 3 - Komisja wnioskuje o udrożnienie przejazdu między ul. Składkowskiego 
26 w stronę ulicy Równoległej.

GŁOSOWANIE

8   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek  Nr  4  -  W  związku  z  dużą  ilością  zdarzeń  z  udziałem  pieszych  Komisja 
wnioskuje  o  zabezpieczenie  przejścia  dla  pieszych  na  ul.  Szpitalnej  /na  wprost 
Biedronki/.

GŁOSOWANIE

8   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 5 - Komisja wnioskuje o uporządkowanie i zabezpieczenie w trybie pilnym 
terenu między ulicami Betonową a Nowopogońską.

GŁOSOWANIE

8   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 6 -  Komisja wnioskuje o wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. 
Spacerowej do skrzyżowania z ul. Konopnickiej.
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GŁOSOWANIE

8   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 7 -  Komisja wnioskuje o przygotowanie przez ZBK informacji dotyczącej 
zabezpieczenia przeciwpożarowego budynków socjalnych przy ul. Szpitalnej.

GŁOSOWANIE

8   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek  Nr  8  -  Komisja  wnioskuje  o  naprawę oświetlenia  na  placu  oraz  wewnątrz 
budynków socjalnych przy ul. Szpitalnej.

GŁOSOWANIE /bez T. Kosmali/

7   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów  wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 9 - Komisja wnioskuje o uporządkowanie terenu wzdłuż ogrodzenia Szkoły 
Podstawowej Nr 7 od strony ul. Nowopogońskiej.

GŁOSOWANIE /bez T. Kosmali/

6   głosów  za 
0   głosów  przeciw
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1   głos  wstrzymujący  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek  Nr  10  -  Komisja  zwraca  się  z  prośbą  o  przeanalizowanie  budżetu  przez 
Burmistrza, celem zwiększenia nakładów na remonty dróg.

GŁOSOWANIE /bez T. Kosmali, D. Walczak, H. Szotowskiej/

5   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów   wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 11 - Komisja wnioskuje o opracowanie wieloletniego programu naprawy, 
przebudowy oraz budowy dróg w mieście.

GŁOSOWANIE /bez T. Kosmali, D. Walczak, H. Szotowskiej/

5   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów   wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek  Nr  12  - Komisja  wnioskuje  o  zwrócenie  się  do  Powiatowego  Inspektora 
Nadzoru Budowlanego celem kontroli walących się obiektów przy ul. Kilińskiego.

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, H. Szotowskiej/

6   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów   wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek  Nr  13  - Komisja  wnioskuje  o  przeprowadzenie  analizy  bezpieczeństwa  na 
przejściach dla pieszych pod kątem korzystania z nich przez dzieci i młodzież.
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GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, H. Szotowskiej/

6   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów   wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Wniosek Nr 14 - Komisja wnioskuje o przeprowadzenie przeglądu stolarki okiennej i 
drzwiowej w budynku socjalnym przy ul. Szpitalnej.

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, H. Szotowskiej/

6   głosów  za 
0   głosów  przeciw
0   głosów   wstrzymujących  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Bezpieczeństwo w mieście – funkcjonowanie monitoringu, bezpieczeństwo ruchu ulicznego i 
pieszego.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Omawia materiały sesyjne dot. monitoringu.

Ad. 3 porządku obrad

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Czeladź za 2008 r.

Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Omawia Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Andrzej Świątek - członek Komisji

 
Anna Ślagórska              -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej nr 7 w Czeladzi.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Czesław Badura - członek Komisji
2. Marian Kita - Z-ca Przewodniczącego Komisji
3. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
4. Teresa Kosmala - członek Komisji
5. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta

CD. DYSKUSJI dot.  Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Świątek - członek Komisji
2. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3. Teresa Kosmala - członek Komisji
4. Marek Rajca - Przewodniczący Komisji
5. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z Państwa jest za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2008 
rok?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, H. Szotowskiej/

3   głosy  za 
0   głosów  przeciw
3   głosy   wstrzymujące  się

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok.
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Urszula Polak – Wałek                              -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Andrzej Swiątek - członek Komisji
2. Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
4. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
5. Teresa Kosmala - członek Komisji
6. Zofia Gajdzik              - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Kto z Państwa jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmian budżecie miasta na 2009 
rok?

GŁOSOWANIE /bez D. Walczak, H. Szotowskiej/

4   głosy  za 
0   głosów  przeciw
2   głosy   wstrzymujące  się

Ad. 4 porządku obrad

Głos zabrał Marian Kita – Z-ca Przewodniczącego Komisji.

Marek Rajca          -         Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Zamykam posiedzenie Komisji.

 

Przewodniczący
Komisji Polityki Społecznej,

Zdrowia i Bezpieczeństwa

                           Marek Rajca
Protokołowała:
 Elżbieta Augustyniak
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